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Raadsjournaal 15 februari 2018 
Het Raadsjournaal is een tweewekelijks informatiebulletin van de  

gemeente Buren. Het is bestemd voor burger– en raadsleden. Het 

Raadsjournaal geeft onder andere inhoud aan de actieve informatieplicht 

van het college van B&W. 

Jaargang 14 

Nummer 3 

Op 2 november 2017 heeft 

het college schriftelijk gerea-

geerd naar Gedeputeerde 

Staten van provincie Gelder-

land over de uitbreiding van 

de laagvliegroutes en over 

het gevolgde proces door het 

ministerie van Infrastructuur en Waterstaat (I&W). 

 

Gedeputeerde Staten hebben op 11 december 2017 mi-

nister Nieuwenhuizen (I&W) schriftelijk geïnformeerd 

over hun standpunt inzake Lelystad Airport. Via onder-

staande link wordt op de site van de Provincie Gelder-

land  de actuele stand van zaken weergegeven: https://

www.gelderland.nl/luchtvaart. 

 

Debat Tweede Kamer 
Op 19 december 2017 was er een debat in de Tweede 

Kamer over de opening van Lelystad Airport in 2019. 

Tijdens het kamerdebat gaf de minister aan alles op alles 

te zetten om de openingsdatum van 1 april 2019 te halen. 

Mevr. Van Nieuwenhuizen wil de MER (Milieu Effect Rap-

portage) niet geheel opnieuw laten uitvoeren. Volgens de 

minister is het voldoende om enkele onderdelen op-

nieuw te laten berekenen. Zij verwacht dat de nieuwe 

MER in februari klaar is, en dat de commissie vervolgens 

zes weken nodig heeft voor een advies. 

 

Dat betekent dat een definitief advies over de omstreden 

aansluitroutes, tussen het verkeer dicht bij het vliegveld 

en de routes in het hogere luchtruim, in maart 2018 

wordt verwacht. 
 

Een motie van de oppositie om eerst het luchtruim te 

herindelen en daarna te kijken naar uitbreiding van Lely-

stad Airport, heeft het niet gehaald. 
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In dit nummer: Schade aan de bermen 
De bermen zijn verzadigd door het vele 

regenwater dat de afgelopen weken geval-

len is. Vooral op plaatsen waar het water 

niet in een sloot of greppel kan stromen 

vormen zich regenplassen. Deze regenplas-

sen staan in de berm en op de rijbaan.  

 

Als de weggebruiker door de berm rijdt 

ontstaat er schade of kan er een gevaarlijke 

situatie ontstaan.  

 

Als de weersomstandigheden het toestaan 

herstellen we de bermen weer. Tot die tijd blijft het opletten voor de weggebruiker. 

Stand van zaken vliegroutes Lelystad Airport 

https://www.gelderland.nl/bestanden/Documenten/Gelderland/04Ruimte/171212_brief%20van%20GS%20Gelderland%20aan%20minister%20van%20Nieuwenhuizen%2011%20december%202017.pdf
https://www.gelderland.nl/bestanden/Documenten/Gelderland/04Ruimte/171212_brief%20van%20GS%20Gelderland%20aan%20minister%20van%20Nieuwenhuizen%2011%20december%202017.pdf
https://www.gelderland.nl/luchtvaart
https://www.gelderland.nl/luchtvaart
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De gemeenteraad heeft met het besluit van 24 mei 2016 

(RV/16/00679) 49.500 euro vrijgemaakt voor de aanleg 

van een voetgangersbrug bij het kasteelterrein in Buren. 

Deze brug bracht de Kornedijk in verbinding met het 

kasteelterrein. Onlangs besloot het college te stoppen 

met dit project en de voetgangersbrug niet aan te leggen. 

Het college wil u met dit bericht informeren over de 

reden van dit besluit en de consequenties daarvan. 

 

Waarom de brug niet aanleggen? 

Voor de aanleg van de brug is een omgevingsvergunning 

nodig. Na het inwinnen van een aantal adviezen conclu-

deert het college dat de kans zeer klein is dat de omge-

vingsvergunning voor de brug verleend wordt. Voor-

naamste reden is dat zowel de Commissie Ruimtelijke 

Kwaliteit (CRK) formeel, als de Rijksdienst voor Cultuur-

historie en Erfgoed (RCE) informeel, een negatief advies 

uitbrachten. 

Het negatieve advies is gebaseerd op het feit dat er op 

deze plek bij het oorspronkelijke kasteel geen brug was 

gesitueerd. Door het plaatsen van de brug zou het beeld 

van een onbereikbare burcht geweld worden aangedaan. 

 

Het college mag gemotiveerd van de adviezen afwijken, 

en alsnog de omgevingsvergunning verlenen. Deze proce-

dure duurt 26 weken. In dat geval zal de RCE als belang-

hebbende beroep aantekenen. Omdat het kasteelterrein 

een rijksmonument is zal deze zaak voorkomen bij de 

rechter. De Omgevingsdienst Rivierenland geeft aan dat 

in dit soort situaties de kans nihil is dat de omgevingsver-

gunning verleend zal worden. 

 

Het college ziet geen mogelijkheden af te wijken van de 

ontvangen adviezen. 

 

Hoe kon dit gebeuren? 

Uit de historie van het project blijkt dat het proces niet 

goed is verlopen. Het was beter geweest als deze infor-

matie voorafgaand aan het raadsvoorstel van 24 mei 2016 

beschikbaar was. Ook heeft het lang geduurd voor deze 

informatie uiteindelijk wel beschikbaar kwam. In een per-

soonlijk gesprek is dit besproken met de BV Buren. 

 

Wat zijn de consequenties van het collegebesluit? 

Het is belangrijk om het resterende budget beschikbaar 

te houden voor verbeteringen aan Buren-stad en het 

kasteelterrein. Daarmee geeft het college gevolg aan het 

belang dat de gemeente hecht aan betrokkenheid van 

inwoners bij projecten die de leefomgeving verbeteren.  

 

Samen met de stichting wordt bekeken welk alternatief 

plan kan worden uitgewerkt voor het besteden van de 

middelen. Zodra hier duidelijkheid over is, volgt een 

voorstel aan de raad. Het budget dat u heeft vrijgemaakt 

uit de Bestemmingsreserve Omgevingsgerichte Uitgaven 

was namelijk specifiek bedoeld voor de voetgangersbrug. 

 

Heeft u nog vragen? 

We hopen dat u met deze brief inzicht hebt gekregen in 

de motivatie voor het besluit van het college over de 

voetgangersbrug bij het kasteelterrein in Buren. Als u 

vragen hebt kunt u die stellen aan mevr. Boasson van de 

afdeling Ruimte via lboasson@buren.nl  

 

Negatief advies voetgangersbrug Plantsoen Buren 

Beantwoording toezeggingen over Brandweerzorgplan 

In de voorbespreking van 6 februari 2018 is het raads-

voorstel Brandweerzorgplan en organisatieontwikkeling 

VRGZ behandeld. Hieruit kwamen drie toezeggingen van-

uit het college:  

 

1. Dekkingsplan voor de kosten van het voorstel;  

2. Inzicht in de ontbrekende financiële informatie voor 

Buren en Culemborg;  

3. Inzicht in het verwachte exploitatieresultaat en resul-

taat bezuinigingen in 2017.  

1. Dekkingsplan voor de kosten van het voorstel  

De kosten van dit raadsvoorstel komen ten laste van het 

begrotingssaldo 2018. We kunnen de begrotingswijziging 

pas maken nadat de VRGZ in maart of april een besluit 

https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=buren&agendaid=6c6e6cf8-f9f9-46da-ac9e-0bf687ff6211&FoundIDs=&year=2016
mailto:lboasson@buren.nl
https://www.google.nl/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=images&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwir_Z7QnajZAhVKaFAKHejZAyQQjRx6BAgAEAY&url=https%3A%2F%2Fwww.brandweer.nl%2Fnoord-en-oost-gelderland%2Fkazernes%2Fbeekbergen&psig=AOvVaw28YfR-kNMNSCXqnd0Ipur4&ust=1
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heeft genomen over het brandweerzorgplan. In de eerst-

volgende tweemaandelijkse rapportage na de besluitvor-

ming bij de VRGZ nemen we de financiële consequenties 

van dit voorstel mee. 

 

2. Inzicht in de ontbrekende financiële informatie 

voor Buren en Culemborg 

Dit betreft het overnemen van de kazernes. De kazernes 

van Buren en Culemborg zijn formeel nog niet overgeno-

men door de VRGZ. De systematiek zit zo: wanneer de 

kazernes worden overgenomen, worden de kosten voor 

de kazernes ook naar de VRGZ overgeheveld (de over-

dracht verloopt derhalve budgetneutraal voor de ge-

meente). De totale kosten worden vervolgens via het 

verdeelmodel per gemeente omgeslagen. Hiervoor is al 

een betrouwbare schatting gedaan in de bestaande verde-

ling. Deze kan nog wijzigen zodra de overheveling defini-

tief plaatsvindt, maar zal naar verwachting minimaal zijn.  

 

De verdeling over de gemeenten wordt in dat geval bijge-

steld. Het effect voor Buren is dat de bijdrage aan de 

VRGZ wordt gecorrigeerd met de daadwerkelijke kosten 

voor de kazerne in het lopende jaar. De datum waarop 

dit gebeurt, volgt wanneer de gemeente en VRGZ over-

eenstemming bereikt hebben. 

3. Inzicht in het verwachte exploitatieresultaat en 

resultaat bezuinigingen in 2017 

Bezuinigingen in 2015 en 2016 zijn verwerkt en gereali-

seerd. De bezuinigingen 2017 zijn ingeboekt en worden 

gehaald. Tegelijkertijd laat de MARAP augustus een nega-

tief resultaat zien. Oorzaken hiervan zijn: 

 tegenvallende personeels- en huisvestingslasten 

 verhoging pensioenpremie 

 externe inhuur directie 

 incidentele huurlast 

 

De structureel hogere kosten voor het beheer van kazer-

nes kon in 2017 nog niet begroot worden, maar zijn in-

middels wel verwerkt, zoals ook tijdens de presentatie is 

besproken. Er is nadrukkelijk geen relatie tussen de struc-

turele bezuinigingen die zijn doorgevoerd de afgelopen 

jaren en de haalbaarheid van de bezuinigingen voor de 

komende jaren enerzijds en het incidentele negatieve 

exploitatieresultaat over 2017 anderzijds.  

 

Met andere woorden: de bezuinigingen voor 2018 zijn 

haalbaar en hebben geen relatie met het negatieve inci-

dentele resultaat voor 2017. De verwachte resultaten van 

de jaarrekening zijn iets positiever dan is beschreven in 

de planning MARAP.    

In de voorbespreking van 6 februari 2018 vroeg de raad 

om een aantal documenten. Bijgevoegd zijn het Taalak-

koord van november 2017 en de uitvoeringsnotitie voor 

het beleid Laaggeletterdheid en Leesstimulering. 

  

Ook stelde u een tweetal vragen: 

1.Jaarcijfers Bibliotheekwerk Karmac. Door per-

soonlijke omstandigheden is het Karmac Bibliotheek Ser-

vices niet gelukt tijdig de cijfers over 2017 te leveren. Als 

de cijfers geleverd zijn sturen wij deze naar u. 

 

2.Deelname BasisBuren aan het Convenant Bond-

genootschap Laaggeletterdheid (2015) en het 

Taalakkoord (2017). 

Navraag bij de organisatie van het Convenant en het 

Taalakkoord maakte duidelijk dat de alle drie de besturen 

voor het basisonderwijs beide documenten niet onderte-

kend hebben. 

 

Dat betreft dus niet alleen BasisBuren, maar ook de 

CPOB en de SSBB. De  schoolbesturen zijn door de or-

ganisatie wel uitgenodigd om het convenant en het ak-

koord te ondertekenen. 

 

Dat is jammer. Het is een gegeven dat de basisscholen 

vooral actief zijn met leesstimulering, maar zeker ook een 

rol hebben bij het signaleren van taal- en leesachterstan-

den. 

 

In de Lokale Educatieve Agenda gaan wij dit bespreken 

met de schoolbesturen. 

Beantwoording toezeggingen over Laaggeletterdheid 
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Overdrachtsdocument voor nieuwe raad en college 

In het kader van de gemeenteraadsverkiezingen is het van 

belang dat we lopende dossiers overgedragen of afsluiten 

in transitie naar een nieuwe raad / college. Zo kan het 

oude college e.e.a. goed afsluiten, kan de coalitievorming 

plaatsvinden op basis van juiste informatie en kan de col-

legevorming goed ondersteund worden. 

  

We maken hiervoor een overdrachtsdocument dat op 21 

maart overhandigd zal worden. Daarnaast stellen we in-

werkprogramma’s op voor de nieuwe raad (iov de griffie) 

en een (ander) inwerkprogramma voor het nieuwe colle-

ge.  

 

Tijdens de periode van onderhandelingen, coalitievor-

ming en de collegevorming staat er vanuit 

de ambtelijke organisatie een kernteam klaar om vragen 

te beantwoorden en waar nodig het proces te begelei-

den. Dit kernteam is te bereiken via kernteam@buren.nl. 

  

Mocht dit artikel vragen oproepen of heeft u andere vra-

gen over de verkiezingen; schroom niet om contact op te 

nemen via kernteam@buren.nl of 06 534 19 686 (Eliane 

Jacobs). 

NB: het organiseren van de verkiezingsdag zelf wordt 

begeleid door een andere werkgroep. 
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